

20 February 2025

عائلات Locke School العزيزة،

في كل عام، تدير مدارس شيكاغو العامة (CPS) تقييمات الولاية المطلوبة فيدراليًا والتي تساعدنا على قياس طريقة تطور طلابنا أكاديميًا مقارنة بأقرانهم في جميع أنحاء الولاية. تساعدنا هذه الاختبارات أيضًا في تحديد النطاقات التي تحتاج إلى دعم وموارد إضافية في مدارسنا.

في ربيع هذا العام، سيخضع طفلك لتقييم إينوي للجاهزية (Illinois Assessment of Readiness (IAR))، والذي يقيس إتقان الطلاب لمعايير إينوي للتعلم Illinois Learning Standards في آداب اللغة الإنجليزية/محو الأمية والرياضيات في الصفوف من 3 إلى 8. يكون إطار اختبار المنطقة في 4 مارس - 21 أبريل 2025. ستدير Locke School الاختبار بين: 10 مارس - 11 أبريل 2025

لا يمكن للأطفال الدراسة من أجل تقييم موحد كما يفعلون في اختبار الفصل الدراسي العادي، لكن توجد طرقًا يمكنك من خلالها مساعدة الطالب على الاستعداد لبذل قصارى جهده:

- تأكد من أن طفلك يذهب إلى المدرسة بانتظام حتى لا تفوته التعليمات المهمة
- تحدث مع طفلك عن الاختبار حتى يفهم سبب أهمية بذل قصارى جهده
- تأكد من حصول طفلك على ليلة نوم جيدة في الليلة السابقة للتقييم
- تأكد من وصول طفلك إلى المدرسة في الوقت المحدد في يوم التقييم
- ذكّر طفلك بأخذ وقته والاستماع إلى جميع التوجيهات وقراءتها والإجابة على سؤال واحد في كل مرة
- ساعد طفلك في الحفاظ على عقلية إيجابية من خلال تذكيره بنقاط قوته وإنجازاته
- راجع [أدوات جاهزية الطلاب](https://download.pearsonaccessnext.com/il/il-srt.html) للتعرف على تجربة الاختبار.

(<https://download.pearsonaccessnext.com/il/il-srt.html>)

نحن ملتزمون بالنجاح الأكاديمي لطفلك. يرجى التواصل مع Mrs. O'Gara - leknapcik@cps.edu لتقديم أي أسئلة حول هذا التقييم.

مع خالص التقدير،

John G. Fitzpatrick



February 20, 2025

Dear Locke School Families,

Every year, Chicago Public Schools (CPS) administers federally-required state assessments that help us gauge how our students are growing academically compared to their peers across the state. These tests also help us determine where additional supports and resources are needed in our schools.

This spring, your child will take the Illinois Assessment of Readiness (IAR), which measures student mastery of the Illinois Learning Standards in English language arts/literacy and mathematics in grades 3–8. The District online testing window is March 10–April 18, 2025. Locke School will administer the test between: March 10th - April 11th, 2025.

Children cannot study for a standardized assessment like they would for a regular classroom test, but there are ways you can help your student prepare to do their best:

- Ensure your child attends school regularly so that they don't miss out on important instruction
- Speak with your child about testing so that they understand why doing their best is important
- Make sure your child gets a good night's sleep the night before the assessment
- Ensure your child arrives to school on time on the day of the assessment
- Remind your child to take their time, listen to and read all directions, and tackle one question at a time
- Help your child maintain a positive mindset by reminding them of their strengths and accomplishments
- Review the [Student Readiness Tools](https://srt.testnav.com/psrt/psrt.html) to gain familiarity with the testing experience. (<https://srt.testnav.com/psrt/psrt.html>)

We are committed to your child's academic success. Please reach out to Mrs. O'Gara ([leknapcik@cps.edu](mailto:leknapcik@cps.edu)) with any questions about this assessment.

Sincerely,

John G. Fitzpatrick,  
Principal